
43ΣΠΟΡΟ ΚΟΣΜΟΣ FRIDAY 6 AUGUST 2021

σκομαι εκεί. Θέλουμε να βοηθήσουμε την 
Εθνική με οποιονδήποτε τρόπο».
Όσο για το ποιος θέτει το επόμενο challenge 
στον Γιάννη μετά από τον Κόμπι, ο «Greek 
Freak» πέταξε το μπαλάκι στον αδελφό του 
και την οικογένειά του.
«Ο Θανάσης είναι αυτός που μου βάζει το 
επόμενο challenge. Η οικογένειά μου. Ο 
Κόμπι με βοήθησε πολύ, με έκανε να πι-
στεύω ότι μπορώ να φτάσω τα όνειρά μου. 
Αν με πιστεύει αυτός, δεν χρειάζεται να με 
πιστέψει κανείς άλλος. Τώρα που έχουμε 
γίνει πρωταθλητές, θέλω να συνεχίσω να 
βελτιώνομαι. Κι όποιο challenge έρθει, 
θα είμαστε εκεί για να το πάρουμε. Όλη η 
οικογένεια μου με βοηθάει και μου βάζει 
προκλήσεις. Αλλά και ο ίδιος ο εαυτός μου. 
Προσπαθώ να δουλεύω και να εξελίσσο-
μαι, όσο καλύτερα μπορώ».
Όσο για την κριτική που δέχεται ο Γιάννης 
στο σουτ, ο «Greek Freak» έχει μόνο ένα 
πράγμα στο νου του, να συνεχίσει να δου-
λεύει.
«Συνεχίζω να δουλεύω ό,τι και να μου 
λένε. Είτε τα καλά είτε τα κακά, συνεχίζω 
να δουλεύω σε όλα. Στις βολές, στο σουτ. 
Ξέρω ότι δουλεύω, κάνω ό,τι πρέπει να 
κάνω. Μου αρκεί αυτό. Είμαι ευχαριστη-
μένος με αυτό που είμαι γιατί ξέρω ότι 
δουλεύω και κάνω αυτό που μπορώ. Δεν 
μπορεί να με πειράξει. Το λέω κι εγώ, δεν 
βάζω βολές. Είμαι πολύ ΟΚ με αυτό γιατί 
δουλεύω για να βελτιωθώ. Θέλω να γίνω 
καλύτερος σουτέρ, πιστεύω ότι έχω πάρα 
πολλά να δώσω ακόμη. Θέλω να βελτιω-
θώ στην ντρίμπλα, στο λόου ποστ, σε όλα 
αυτά. Όπως είπα και πριν, με το κεφάλι χα-
μηλά και να συνεχίσουμε.
Για το ότι οι δυο τους δεν βγάζουν θυμό στο 
γήπεδο ο Θανάσης τόνισε πως προέρχεται 
από την οικογένειά τους:
«Όλα έχουν να κάνουν με τη μητέρα μας. 
Όταν βλέπεις τους γονείς σου να παλεύουν 
κι είναι πάντα με ένα χαμόγελο, το αποκτάς 
αυτό ως νοοτροπία. Αν δεν έχεις να φας και 
μετά δεν μπορείς να βάλεις μια βολή, δεν 
είναι τίποτα. Λες θα τη βάλω αύριο, θα τη 
βάλω όταν πρέπει. Είναι μες στη φύση μας.

Όλα έχουν να κάνουν για τους γονείς μας. 
Όταν τους βλέπουμε να παλεύουν και να 
συνεχίζουν να δουλεύουν χωρίς να δι-
αμαρτύρονται, τότε αυτό το κάνουμε και 
εμείς και το έχουμε υιοθετήσει».
Για το αφιέρωμα των Μπακς και τη συζήτη-
ση του Γιάννη που θέλει να το ξανακάνει του 
χρόνου, ο MVP των NBA Finals ανέφερε:
«Είχα μια στιγμή με την οικογένειά μου, 
που προσπαθούσα να καταλάβω τι έχει γί-
νει, πριν πάω στους προπονητές και τους 
συμπαίκτες μου. Όπως είπα πριν, είναι εθι-
στικό όλο αυτό. Χαιρόμουν για όλο αυτό, 
το διασκέδαζα. Έχω περάσει πίεση σε όλη 
μου τη ζωή, αυτό δεν ήταν κάτι. Όλοι οι 
αθλητές έχουν πίεση, αλλά βρήκα έναν 
τρόπο για να διασκεδάζω την στιγμή. Δεν 
με ένοιαζε αν θα κερδίζαμε ή αν θα χάνα-
με, το διασκέδαζα. Μετά το πρώτο δίλεπτο 
με την οικογένειά μου, σκεφτόμουν «what’s 
next». Μετά είσαι τόσο χαρούμενος και 
ενθουσιασμένος, που λες ότι κατάλαβα τι 
πρέπει να κάνω για να κερδίσω και να εί-
μαι στο κορυφαίο επίπεδο. Μου αρέσει να 
βλέπω τους ανθρώπους γύρω μου να είναι 
χαρούμενοι. Θέλω να το ξανακάνω, μου 
αρέσει το repeat».
Για τον Θοδωρή Ιακωβίδη και το post των 
δύο στο Instagram, οι Γιάννης και Θανά-
σης ανέφεραν:
Γιάννης: «Είναι βαρύ όλο αυτό που περ-
νάς όταν είσαι αθλητής, δεν το πολυσυζη-
τούν οι αθλητές γιατί αν το κάνουν θα λένε 
«παίρνεις τόσα εκατομμύρια, σκάσε και 
παίξε». Είναι δύσκολο όμως. Είναι πάρα 
πολύ βαρύ όλο αυτό. Εγώ χάρηκα που βγή-
κε κι έκλαψε, είπε πώς ένιωθε. Κι εγώ πάρα 
πολλές φορές, πάρα πολλά βράδια που δεν 
ξέρω αν μπορώ να συνεχίσω να κάνω αυτό 
που κάνω. Έχω ανθρώπους δίπλα μου που 
μου λένε διάφορα και μου δίνουν κίνητρο. 
Ξέρω πόσο δύσκολο είναι γι αυτόν. Αυτά 
τα βάρη δεν πρέπει να τα σηκώνει μόνος 
του. Τους ανθρώπους πρέπει να τους χτί-
ζεις, όχι να τους γκρεμίζεις. Αυτό ισχύει και 
για τον Καλαϊτζάκη, που έγινε ντραφτ. Πρέ-
πει να τον περιβάλλουμε με αγάπη».
Θανάσης: «Θέλω να πω ένα τεράστιο συγ-

Θανάσης Αντε-
τοκούνμπο:
Ευχαριστώ σε 
όλους τους αν-
θρώπους που 
και κατά τη 
διάρκεια της 
σεζόν, από την 
πρώτη στιγμή 
που παίζουμε 
μπάσκετ, μας 
έχουν στηρίξει. 
Από την πρώ-
τη στιγμή που 
φύγαμε στο 
εξωτερικό να 
κυνηγήσουμε 
το όνειρό μας.

γνώμη στον Θοδωρή, όχι από εμάς, αλλά 
από όλους. Δεν μπορούμε να αφήσουμε 
τον Θοδωρή και τον επόμενο Θοδωρή να 
τα σηκώσει μόνος του. Τόσο ως οικογένεια 
όσο και ως άτομα, είμαστε μαζί του».
Όσο για την γιορτή που θα στηθεί στα Σε-
πόλια; Ο Γιάννης έθεσε ως πρώτο στόχο 
την ασφάλεια όλων, ενώ δεν ξεχάει ποτέ 
από πού έρχεται και τι έχει περάσει για να 
φτάσει ως εδώ.
«Για τα παιδιά που θέλουν να έρθουν στη 
γειτονιά, πρέπει να φοράνε με μάσκες. Με 
προσοχή. Θα τους ενημερώσουμε για το 
πότε ακριβώς, θα κατεβούμε στα Σεπόλια, 
θα μαστε εκεί με το τρόπαιο. Θα παίξου-
με λίγο μπασκετάκι, κανά δεκάλεπτο, όσο 
αντέχουμε. Δεν υπάρχουν αυτά τώρα, δεν 
έχω γόνατο (γελάει). Θα πάμε να το ευχα-
ριστηθούμε όλοι μαζί.
Όταν τελείωσε η σεζόν, άνοιξα το κινητό 
μου και είδα κάποια πράγματα. Είναι τρε-
λό. Αυτό που δεν έχουν καταλάβει οι πε-
ρισσότεροι είναι ότι δεν έπρεπε να είμαι 
σε αυτή τη θέση. Είμαι ένα παιδί από τα 
Σεπόλια που γεννήθηκε από Νιγηριανούς 
γονείς, χωρίς χαρτιά μέχρι τα 18 του. Δεν 
ήμουν καν ο πιο ταλαντούχος εδώ. Δούλε-
ψα όμως. Όταν μου λένε «δεν μπορείς να 
βάλεις βολές στους τελικούς του ΝΒΑ» για 
μένα είναι κοπλιμέντο, με βάση όσα πέρα-
σα. Χαίρομαι γι αυτό που κέρδισα. Έκαναν 
συγκρίσεις με τον ΛεΜπρον και έλεγα «και 
μόνο που με συγκρίνετε μαζί του, δεν με 
νοιάζει κάτι άλλο». Μόνο που παίζω μαζί 
τους, είναι κάτι για μένα. Είμαι χαρούμε-
νος γιατί έχω κάνει πράγματα που δεν έχει 
πετύχει άλλος Ευρωπαίος. Δεν θα σταματή-
σω. Δεν τα βλέπω κιόλας.
Είμαι μόνο χαρούμενος που βρίσκομαι σε 
αυτή τη θέση. Ακόμη κι αν δεν ξαναπαί-
ξω στο τοπ επίπεδο, δεν με ενδιαφέρει. 
Έχουμε καταφέρει πράγματα, έχουμε βάλει 
τα αδέλφια μας σε καλά σχολεία. Έχουμε 
κάνει πράγματα που είναι πολύ μεγαλύτερα 
από το μπάσκετ. Το αν δεν μπορώ να βάλω 
μια βολή δεν έχει καμία απολύτως σημα-
σία. Θα συνεχίσουμε όμως να δουλεύουμε 
γιατί τα καλύτερα έρχονται». 


